

管理体系认证证书

兹证明

东莞市百美科胶粘制品有限公司

组织机构代码: 06671886-7

地址: 广东省东莞市寮步镇横坑社区横东三路宝鼎工业园厂房 A 栋三楼 A 区

邮编: 523000

质量管理体系符合

ISO 9001: 2008

本证书覆盖范围

电子产品辅料的模切加工和服务

初次认证日期: 2015年12月29日

本次发证日期: 2015年12月29日

有 效 期: 2015年12月29日至2018年09月15日

证 书号: M43115Q21481ROS

总 经 理.

都军兵





M4310809CB

7707080624660

获证组织在证书有效期内须每年至少接受一次监督审核,并与管理体系认证监督结论通知书一并使用方为有效 本证书信息可在国家认证人可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)和www.JAS-ANZ.org 和www.hxqc.cn 上查询

北京大陆航星质量认证中心股份有限公司

地址: 北京市海淀区玉泉路甲 12 号七层

邮编: 100143





Certificate of Management System Certification

This is to certify the quality management system of DONGGUAN BAIMEI KE ADHESIVE PRODUCTS CO., LTD.

Organizational Code: 06671886-7

ADDRESS: AREAA, FLOOR 3, WORKSHOPA, BAODING INDUSTRIAL ZONE, HENGDONG THREE ROAD, HENGKENG COMMUNITY, LIAOBU TOWN, DONGGUAN CITY, GUANGDONG PROVINCE P.C.: 523000

Is in conformity with

ISO 9001: 2008

This certificate covers the following area

DIE CUTTING PROCESS AND SERVICE OF ELECTRONIC PRODUCT ACCESSORIES

Initial Certification Date: DEC. 29, 2015

Issue Date: From DEC. 29, 2015

Validity Period: From DEC. 29, 2015 To SEP. 15, 2018

Certificate No.: M43115Q21481ROS

General Manager:











Certified client shall receive at least one surveillance audit over the validity period,
the certificate shall only be valid together with the Notice Letter of Annual Surveillance Certification Decision.
Information on this certificate could be verified on the official website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn) and www.JAS-ANZ.org and www.hxqc.cn



Address: No.Jia 12, Yuquan road, Haidian district, Beijing, P.R. China P.C.: 100143

